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Zápis z jednání Grantové komise PF UJEP ze dne 15.2.2024

Přítomni:
PhDr. Roman Kroufek, Ph.D., Mgr. David Karel, Ph.D., PaedDr. Milan Kubiatko, Ph.D., doc. Mgr. Patrik
Mitťter' Ph.D., Mgr. MgA. Dagmar Myšáková, Ph.D.' Mgr. Martin Nosek, Ph.D., PhDr. Dana Novotná, Ph.D.,
doc. Mgr. Jaroslav Říčan' Ph.D., Mgr. Kateřina Šteklová, Ph.D.' doc. Ing. Helena Vomáčková, CSc., doc. PhDr.
Dagmar Zelenková, Ph.D., Radka Ryglová

Omluveni:

Jednání komise se zúčastnilo 1l členů a komise byla usnášeníschopná.

Program:
l. Hodnocení končících projektů
2' Hodnocení pokračuj ících proj ekfu
3. Hodnocení noých projekfu
4. Návrh pořadí projektů
5. Schválení změny v projektu

Ad 1)
Grantová komise projednala hodnocení 9 končících projektů.
Po diskuzi v komisi bylo o každém hlasováno samostatně.

l . Kritické myšlení, mediální gramotnost a kooperace: Kompetence pro 2l . století
Řešitel: doc. Mgr. Jaroslav Říčan' Ph.D.

Hlasování:
Hlasovalo I I

Pro 11

Proti 0
ZdrŽelse 0

Projekt byl ukončen bez výhrad. Splnil všechny stanovené cíle, na fakultním kole byl hodnocen
nejlepšími projekty a byl vybrán pro pÍezentaci na univerzitním kole SVK.

2. Problematika individualizace u-iuky na prvním stupni ZŠ
Řešitel: doc. Ing. Helena Vomáčková, CSc.

Hlasování:
Hlasovalo 1l
Pro 10

Proti 0
ZdrŽel se 1

Projekt byl ukončen bez výhrad. Komise zkonstatovala, že naplnil stanovené cíle.

3. Úroveň přírodovědné gramotnosti u Žáků prvního a druhého stupně základních ško1
Rešitel: Mgr. Petr Kovařík

Hlasování:
Hlasovalo I I

Pro 10

Proti 0
Zdrže\ se 1

mezl třemi



Projekt byl ukončen bez ýhrad. Splnil stanovené cíle.

4. Možnosti a limity podpory žálď se sociálním zneýhodněním a překonávání nerovností ve vzdělávání
z pohledu učitelů a žák.ů ztkladních škol
Řešitel: Mgr. Zdeněk Svoboda, Ph'D.

U projektu bylo navrženo ukončení s qihradou.
Hlasování:
Hlasovalo 11

Pro 11

Proti
ZdrŽel se

Projekt byl ukončen s výhradou. Výhrada: Nebyly splněny všechny slíbené Ústupy. Výzkum a jeho ýsledky
jsou kvalitní, lze předpokládat dodání chybějících rnýstupů v roce 2024, k čemuž se řešitel zavázal

5. ICT jako prostředek komunikace v prostředí Žáku mladšího školního věku
Rešitel: Mgr. et Bc. Lukáš Círus, Ph.D.

U projektu bylo navrženo ukončení s výhradou.
HIasování:
Hlasovalo 11

Pro ll
Proti
Zďržel se

Projekt byl ukončen s výhradou. Výhrada: Komise ocenila aktuálnost tématu, upozornila na nevhodnost
publikování v rámci joumalu Sustainability společnosti MDPI.

6. Uplatňování pohyboých aktivit a ryslryt sedavého chování u dětí a adolescentů v regionu
Severozápadní Čechy
Rešítel: doc. PaedDr' Ladislav Bláha' Ph.D'

U projektu bylo navrŽeno ukončení s ýhradou.
Hlasování:
Hlasovalo l1
Pro 10
Proti 0
ZdržeIse 1

Projekt byl ukončen s ýhradou. Výhrada: Nebyl dodán jeden z klíčoqých výstupů, data i prefinální podoba textu
existují, řešitel se zavázal k dodání ýstupu v průběhu roku2024.

1. Možnosti vyuŽiti eyetrackingu a virtuální reality ve sportu a tělesné qýchově
Rešitel:PhDr. Maftin Skopek, Ph.D.

Hlasování:
Hlasovalo I I

Pro 11

Proti
ZdrŽel se

Projekt ukončen bezýhrad. Na fakultní kole SVK byl hodnocen mezi třemi nejlepšími projekty.

8. obrazné konstrukce v literatuře a diskurzu o literafuře
Řešitel: Mgr. Irena Špačková

Hlasování:
Hlasovalo 11

Pro 1l
Proti
ZdrŽel se

0
0

0
0

0
0

0
0

Projekt naplnil stanovené cíle a byl ukončen bez výhrad.



9. Identifikace a artalýza prekonceptů a miskonceptů o zoologickém učilu
Řešitel: Mgr. Linda Koutová (S)
U projektu bylo nawŽeno ukončení s qihradou.

Hlasování:
Hlasovalo 11

Pro 1
Proti 4
ZdrŽej. se 0

U projektu bylo navrŽeno ukončení s výhradou, hlasováním komise však byla tato varianta zamitnuta a projekt
byl ukončen bez výhrad.

GK schvaluje hodnocení 9 končících projektů a konstatuje, že 6 končících projektů bylo ukončenobezýhtad a
3 byly ukončeny s ýhradou.

Ad 2)
GK projednala financování 7 pokračujících projektů. V rámci jednání posoudila kvalitu a ýsledky jednotlivých
projektů. Shledala' že řešitelé ve většině případů postupovali podle plánovaného posfupu řešení a naphili cíle,
kterési stanovili v prlrrím roce řešení' Komise se rozhodla financovat všechny pokračující projekty
v poŽadované výši a hlasovala v bloku.

l Rozvoj kognice u Žáklů se SVP na základní škole
Rešitel: PhDr. Michal Vostý, Ph.D.
požadovaná částka: 185 000,'

2. Specifikahudebněýrazovýchprostředkůzpoziceinterpreta
Řešitel: MgA. Václav Krahulík, Ph.D.
požadovaná částka: 1 10 000'-

3. Psychometrická analýza zahraničních nástrojů zjišťujících postoje a self-efficacy učitelů ve vztahu k
inkluzivn ímu v zděIáv áni
Řešitel; PhDr. Jakub Pivarč, Ph.D.
požadovaná částka: 89 000,-

4. Hodnocení kontralaterálních vzorů u vybraných svaloq7ch partií juniorských beachvolejbalistek širšího
r eprezettačního ýběru pomocí powchové elektromyografi e
Řešitel: Mgr' Tomáš Polívka' Ph.D.
požaďovaná částka: l 15 000,-

5. Nonkognitivní aspekty lyučování v kontextu váahu k místu
Řešitel: Mgr. Jan Musil (S)
poŽadovaná částka: 55 000,-

6. Metody ýuky populárního zpělu v zahtaničí a u nás
Řešitel: Mgr. Markéta Chladová (S)
poŽadovaná částka: 1 13 000,-

7 ' Efekt aplikace pěti strečinkoqich technik na rychlost a agilitu
Rešitel: PhDr. Hana Kabešová, Ph.D.
požadovaná částka: 20 000,-

Hlasování:
Hlasovalo I I

Pro l0
Proti 0

ZdrŽel se l

GK schvaluje 7 pokračujících projektů a doporučujejejich financování pro rok2024 v požadované výši.



Ad 3)
GK zhodnotila a projednala financování 9 nových projektů pro rok 2024' Po diskuzi mezi členy komise došlo
krozhodnutí doporučit 7 noqich projektů k financování vpožadované výši a dva projekty kfinancování
nedoporučit.

Projekty doporučené k financování:

l. Problematika sebepoškozování u dětí ve školských zaÍízeních pro qikon ústavní a ochranné lycholy
Řešitel: PaedDr. Ing. Mgr. Jan Tirpák, Ph.D., MBA
požadovaná částka: 200 000,-

2. Plant blindness a schopnostžákirozeznat rostlinyjako živé subjekty
Řešitel; Mgr. Romana Adámková
požadovaná částka: 155 000,-

3' Rozvoj učitelů prvního stupně v oblasti efektivního vzdělávání žáků se zl"ýšeným zájmem o
přírodovědné předměty
Rešitel: PaedDr. Miroslava Janečková, PhD.
požadovaná částka: 238 000,-

4. Metodika 3A' a její modifikace pro hodnocení kvality kurzů DVPP
Řešitel; Mgr. Lucie Melechovská
požadovaná částka: 66 000,-

5. Úroveň jazykových kompetencí v českém jazyce u ukrajinshých studentů
Řešitel: Mgr., Bc. Jiřina RůŽičková
poŽadovaná částka: l30 000,-

6' Edukace výtvarné výcholy na binacionálním a bilingvním gymnáziu Friedricha Schillera v Pirně
Rešitel: Mgr. lrena Paroubková
požadovaná částka: l l0 000,-

7. Analýza zdravotttí gramotnosti na nižším stupni ZŠ
Rešitel: Mgr., Bc. Daniel Příhoda
požadovaná částka: 1 15 000,-

Komise o projektech hlasovala v bloku:
Hlasování:
Hlasovalo 11

Pro 11

Proti 0
Zdrželse 0

GK PF UJEP schvaluje a doporučuje financovat 7 nov'ých projektů v poŽadované ýši.

Proj ekty nedoporučené k fi nancování:

1. Pořízení a postprodukce obrazového materiálu do odborné publikace
Rešitel: Mgr. et MgA. Eva Vápenková
poŽadovaná částka: 155 000,-

2' Interpersonální prostředíjako faktor rozvoje kreativity Žáků v povinném vzděIáváni
Řešitel: doc. lng. Helena Vomáčková, CSc.
poŽadovaná částka: 165 000,-

o dvou projektech nedoporučených k hlasování hlasovala komise v bloku:



HIasování:
Hlasovalo 11

Pro 1l
Proti 0
ZdržeIse 0

GK nedoporučuje 2 nové projekty k financování pro rok 2024.Dťwodem pro nefinancování byl ujednoho
projektu nesoulad s filozolrí soutěŽe (projekt zkušené lýzkumnice s potenciálem externího financování) a kvalita
projektové žádosti u projektu druhého.

Ad 4)
Předseda komise PhDr. Roman Kroufek, Ph.D. podal návrh na stanovení pořadí hodnocených projektů
doporučených k fi nancování.
Hlasování:
Hlasovalo
Pro
Proti
ZdrŽe1 se

t1
l1
0

0

GK přijala nayržerté pořadí projektů.

Ad s)
PhDr. Michal Vostrý, Ph.D', řešitel projektu ,,Rozvoj kognice u žáků se SVP na zžkladni škole" poŽádal GK PF
UJEP o změnu hlavního řešitele projektu z důvodu zastáváni manaŽerské funkce naFZS' Jako nového hlavního
řešitele navrhl Mgr. Barboru Lankovou, Ph.D.
Hlasování:
Hlasovalo l l
Pro ll
Proti 0
ZdrŽel se 0

GK PF UJEP schválila změnu hlavního řešitele u projektu ,,Rozvoj kognice uŽákise SVP na základní škole"
/'

"/č'-'* <'*--"'-
PhDr. Roman Kroufek, Ph.D.

Předseda GK PF UJEP
Zap.sala'' Radka Ryglová
V Ustí n' L. 15. 2.2024


